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Referat for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 16/8-2022  

Tilstede: Bo, Rasmus, Thomas, Kasper, Mathilde Grada, Lisbeth, Lone og Jane  

Afbud fra: Pia 

1. Dagens sang 

 

2. Valg af mødeleder og referent 

Kasper er mødeleder og Lone referent  

 

3. Nyt fra skoleledelsen: 

3.1 Energiforbrug – sommerkvartalet kostede 75 TDKK 

Rasmus informerer om hvad planen er med solceller og varmepumper 

Der indhentes forskellige tilbud  

Planen er at det skal stå klar inden vinter  

Økonomiudvalg træffer de endelige beslutninger 

 

3.2 Elevstatus 

Pt. er der 135 elever ca. 4-5 over budget  

  

3.3 Friskoven udlejning 

Pt. bliver det næsten lejet for meget ud – der er en del bøvl med det, da 

mange vil betale sig fra rengøring ved at miste deres depositum.  

 

Det er besluttet at hæve depositum og kun at leje ud til skolekredsen. 

Rasmus kommer med et forslag til priser næste gang.  

 

4. Nyt fra lærergruppen 

Mathilde informerer om skoleårets start. Der har været klasse-dage og 

atletikdag. Skolen er ved at gøre klar til lejrskole i de forskellige faser.  

Alle glæder sig til at komme i gang med almindelige dage. God stemning på 

lærerværelset og det kan mærkes, at der er flere lærer resurser.  
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5. Nyt fra formanden 

5.1 Undervisningsmiljøvurdering – status 

Vi er indenfor tidsrammen – den skal dog på hjemmesiden.  

Der skal vælges en sikkerhedsrepræsentant snarest og derefter sendes 

en ny spørgeundersøgelse ud.  

 

5.2 Spørgsmål fra fondsgruppen (se mail fra 30/6-22) 

Drøftelse af arbejde med fondssøgning  

Det er ikke lige nu der er penge til forslaget fra Kompan  

Der satses pt på fysik og SFO  

 

5.3 Revision af forretningsorden – hvordan kommer vi videre 

Det er på mødet den 20. september. Alle har til denne dag læst 

forretningsordenen og lavet noter til.  

 

5.4 Kulturnat 

Fondsgruppen står for det. 55 er tilmeldt  

Næste år skal der gerne gøres mere med en bod. 

 

6. Nyt fra kasserer 

6.1 Budgetopfølgning 

Thomas gennemgik budget  

 

7. Nyt varmesystem – opdatering 

Se punkt 3.1 

 

8. Loppemarked 

Der er sent et skriv ud til alle forældre på skolen, så der nu gerne skulle 

komme flere hjælpere.  

Der mangler hjælpere til at køre møbler ugen op til loppemarkedet. 

Der skal generelt gerne nye forældre ind og hjælpe. 

Friskolens Venner er en selvstændig forening og koordinerer selv 

loppemarkedet. Skolen hjælper med formidling til aktivitetsgruppen.  
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9. Problemer med fugt/skimmel i baderum 

Lisbeth har skrevet med rengøringsgruppen. Lisbeth og 3 forældre har gjort 

rent. Vi så før og efter billeder.  

Der er evt. et problem med udluftningen. Rasmus kigger på det.  

Vinduet i drengeomklædning skal ikke kunne åbnes. 

1 til 2 gange i året skal rengøringsgruppen rengøre baderummene  

 

10.Friskolehåndbog – status fra Grada 

De sidste ting er snart på plads. Der knokles for at få den færdig  

Det kan ikke blive realitet at få den ud før omkring 1. september 

 

11.Opsamling på årets første arbejds ”lørdag” 

Generel god stemning. Opsamling på den feedback de forskellige grupper gav 

på de nye arbejdssedler. 

 

12.Nye rengøringszoner 

Der kommer nye zoner og der arbejdes på at de træder i kraft omkring 

efterårsferien  

Eldorado skal støvsuges  

 

13.Aktivering af aktivitetsgrupper  

Fejegruppen skal sættes i gang – Thomas og Lisbeth arbejder sammen om 

dette. 

 

14.EVT 

Forældremøder : 

Ydyns æbler 23. august: Lone og Grada  

Asgård : 6. september: Grada, Lone, Lisbeth 

Midgård: 29. august: Kasper  

Udgård : Thomas, Jane evt. Bo 

 

Lone leder efter skriv fra sidste år 

Husk den positive stemning omkring fællesskab 

 

Hygge  aften med personale var en succes  

Husk lærerens dag 5. oktober  


